
Notulen ledenvergadering S.V. de Waal 

Opijnen          11-04-2024 
 
 
 

Aanwezige Bestuursleden: 
Brenda de Jongh penningmeester, Arie Vendrig voorzitter, Woutine Visscher algemeen 
bestuurslid,  

 

Afwezige Bestuurslid met melding: 
Nienke Kroes secretaris en Astrid Onink algemeen bestuurslid 

 

Afwezige Bestuurslid zonder melding: 
Geen 
 

 

Aanwezige Leden: 
Jesicca Werner, Fred Wijnands, Martin Snijder, Wietske Maters 

 

 

Opening Ledenvergadering: 
De opening van de vergadering vind plaats om 20:05 uur door de voorzitter. 

 

 

Mededelingen Bestuur: 
1. We zijn als bestuur nog steeds opzoek naar nieuwe mede bestuursleden. 

2. Arie Vendrig geeft aan eind volgend seizoen (augustus 25) te stoppen als voorzitter.  

3. We hebben het plan om een nieuwe website te laten bouwen en deze los te koppelen 
van het Jimdo account van Berry (oud bestuurslid) 

 

 

Shows 
Donderdag 25 April Feesttent Est 

Donderdag 9 Mei Feesttent Opijnen 

Zaterdag 25 Mei voorronde NK showdance Nijmegen 

Zaterdag 22 juni finale Ahoy Rotterdam (Be-Active) 

Vrijdag 6 en zaterdag 7-07-2024 slot optreden Poorterij Zaltbommel 

 

 

Verslag secretariaat: 
Deze kunt u lezen op onze website en hij ligt voor u op de tafel. 

 

 

 

 



Verslag Kascomissie (Financieel): 
 
2023: Winst 2482,42 euro 

2024: de cijfers zien er positief uit. 

 

Kascontrole is geweest, deze is goedgekeurd. 

 

Officieel document kascontrole is ondertekend door Wietske Maters en Jessica 

Werner.  

Volgend jaar kascontrole:  

Jessica Werner & Martijn Snijder, 

ondervoorvoorbehoud  

Contributie: 

 

Er hoeft dus geen contributie verhoging plaats te vinden.  

Beat: 13,09 euro 

Selectie: 16,81 euro 

Volleybal: 14,35 euro 

TBW: 9,61 euro 

Zumba: 9,61 euro 
 

 

Leden 

Bij de dansers heeft hierin geen grote veranderingen plaats gevonden. 

Volleybal: Heeft een lid erbij  

We gaan met de volleybal kijken hoe deze beter bereikbaar is op de website en 

faceboook van S.V. de Waal. Dit alles doen we dan bij het aanmaken van een 

nieuwe website welke los te koppelen is van het account van Berry.  

De volleybal maakt een flyer welke dan op facebook, gedeeld kan worden. 
 

Bestuursleden: 

Bestuurslid:  

• Brenda blijft Penningmeester 

• Nienke secretaris 

• Arie blijft voorzitter tot augustus 2025 

• Astrid blijf algemene bestuurslid 

• Woutine is in begin van dit seizoen begonnen als algemene bestuurslid, en 

blijft dit ook komend jaar. 

 

 



Rondvraag: 

 

 
• Er is vanuit het microbudget nog financiele ruimte beschikbaar voor de volleybal 

om materialen dan wel kleding te kopen. De volleybal heeft aangegeven dat er 
voorlopig nog voldoende kleding is. Het enige wat ze willen, zijn 4 nieuwe 
volleyballen. Arie gaat dit regelen met de Jager in Geldermalsen.  
 

• Arie gaat een mailtje naar Petra Bazuin sturen omtrent de gladde vloer. 
 

• Kleding voor beat 6 blijft het zelfde. 
 

• Cadeau Arie van Empel, voor zijn assistentie tijdens de training en wedstrijden is 
akkoord. 

 

• De vraag werd gesteld of dat er iets aan de gladde vloer gedaan kan worden.  Volgens de 
metingen voldoet de vloer aan de eisen, echter hebben de diverse verenigingen bij het 
spelen las van de vloer wat resulteert in uitglijden. 

 

• Legging zijn slecht gevoerd, wij als bestuur gaan hierna nog naar kijken. 
 

 
 
 

Sluiting: om 20:40 uur 
 
 


